Bridges

November 2020





The staff at COA Middle School is thankful for the opportunity to serve our community and to share time, wisdom and enjoyment with you and your children. Distance Learning has been challenging for everyone, however, we have found gratitude in knowing that our students and their families are healthy and safe. We are appreciative of the opportunity to continue to see our students daily and to provide them with a safe and engaging option to continue growing academically.

We would like to thank all the students and parents for their continued support during this unprecedented time. Parents, you are a central part of your child's success, we are merely facilitators of their learning but you have the ability to motivate them and to hold them accountable for their actions and deeds.

Finding the good in an often difficult world is not always easy. As we move into our Thanksgiving Break I'd like to ask each of you to think of the many good things you have individually, as a family and as a citizen of our community. Focus on that good, show support

for others and stay safe. We miss seeing everyone in person and look forward to the time when we will be able to meet in person as a school community again. Until then keep up the good work, try your best and stay healthy!

Diana Davidson
Vice Principal
COA Middle School



Bridges







Коллектив средней школы СОА благодарен за возможность служить нашему сообществу и делиться своим временем, знаниями и воодушевлением с нашими учениками и их семьями! Переход на дистанционное обучение был непростым для всех нас, однако, мы благодарны тому, что наши ученики и их семьи здоровы и находятся в безопасности. Мы также благодарны тому, что у нас по-прежнему есть возможность ежедневно видеть наших учеников и предоставлять наилучшие условия для продолжения их академического развития.

Мы хотели бы поблагодарить всех наших учащихся и их родителей и семьи за поддержку и помощь в эти сложные для всех нас времена. Дорогие родители, вы являетесь ключевым звеном в процессе развития ваших детей! Школа может предоставить наилучшие возможности для обучения ваших детей, в то время как вы – родители – можете мотивировать ваших детей к учебе и приучить их к тому, чтобы они несли ответственность за свое поведение и свои поступки.

Порой сложно принимать правильные решения в непростых условиях жизни в нашем мире. В преддверии праздника Дня Благодарения я хотела бы пропросить каждого из вас подумать о том, за что вы благодарны лично и как член нашего сообщества, а также же о том, за что благодарна ваша семья. Старайтесь сосредоточиться на всем хорошем, что есть в вашей жизни, поддерживайте

окружающих и берегите себя! Мы очень скучаем по личным встречам с нашими учениками и их семьями и очень ждем того времени, когда эти встречи вновь станут возможными. А до тех пор продолжайте стараться во всем и будьте здоровы!

Diana Davidson заместитель директора средняя школа COA





November 2020



Important upcoming dates and events Важные события и мероприятия



11/23-27 Thanksgiving Break, NO SCHOOL

12/9 Virtual Coffee with the Principal @ 11am

12/10 2nd Parent University @ 4pm

12/17 School&Family Radio Show at Ethno.fm @ 8:00-8:30am

(listen on 87.7FM or online at ethno.fm)

12/18 End of 2nd Quarter (1st semester final grades)

12/21-1/4 Winter Break, NO SCHOOL

"Gratitude"
Character trait for
the months of November and December

"Благодарность" черта характера, которую мы обсуждаем в ноябре и декабре

Distance Learning updates:

bit.ly/COAMS_COVID

www.coamiddle.org

Instagram: COA_MS

Twitter: COA_middle

Facebook:

@CommunityOutreachAcademyMiddle